
Americký Kansas zakazuje televizní reklamy
na smrtící mRNA Covid injekce
(pseudovakciny)
- CZ24 News | 5. listopadu 2022

USA: Před pár dny jsem náhodně narazila na reklamu, ve které Čtvrtníček propaguje další
boostery genových injekcí. Pominu-li fakt, že se sám Čtvrtníček neskutečně ztrapnil, ale i
to, že zřejmě podobná reklama nikoho neosloví, ale spíše znechutí, již samotná investice do
takové reklamy je jen dalším dílkem zbytečného vysávání již tak napjatého státního
rozpočtu.

Zřejmě šlo jen o „malou domů“ pro nějakého kamarádíčka Válka nebo jiného člena vlády. Čtvrtníčka
ani netřeba komentovat, ostatně, herci byli vždy oddanými slouhy každého režimu, bez ohledu na to,
kdo právě vládl. Čest výjimkám.

Ovšem například v americkém Kansasu by s podobnou reklamou rozhodně nepochodili. Tam totiž –
podobně jako již dříve na Floridě – zkonstatovali, že takzvané „covid vakcíny“ nejsou ani účinné a ani
bezpečné, takže se rozhodli podobná propagandistická dílka úplně zakázat…

Zdá se, že Kansas následuje Floridu ve svém doporučení proti vakcíně Covid-19. Vypadá to však, že
Slunečnicový stát jde ještě dále než Slunečný stát. Kansaští zákonodárci zakázali televizní reklamu
na vakcínu COVID-19. Reklamy tvrdí, že vakcína Covid-19 je bezpečná a účinná, ale zákonodárci
Kansasu proti tomuto tvrzení protestují.

Rozhodnutí stáhnout reklamy přišlo během potvrzovacího slyšení Janet Stanekové, úřadující
tajemnice Kansaského ministerstva zdravotnictví a ochrany životního prostředí (KDHE). Staneková
potvrdila, že stát stahuje reklamu na vakcínu Covid a zdravotnické úřady vydávají „informovaný
souhlas“ s očkováním.

„Jedna věc, kterou jsme udělali, byla kontrola reklamy – a televizní reklamu jsme pak zakázali,“ řekla
Staneková. „Kontrolujeme všechny naše reklamy a zajišťujeme, aby všechny reklamy zmiňující
očkování měly spojitost, a vyzýváme lidi, aby navštívili svého lékaře.“

Staneková byla pověřena senátorem státu Kansas Markem Steffenem, který poskytl rozhovor
TrialSite News. Steffen je také lékař. Během slyšení Steffen poznamenal:

„Pokud jde o vakcínu COVID… mluvili jsme o tom, že KDHE v podstatě říká‚ že jsou bezpečné a
účinné, zatímco sledujeme systém hlášení CDC-VAERS, podle něhož byly covid vakcíny spojeny s
více než 20 000 úmrtími a více komplikacemi způsobenými těmito vakcínami než tomu bylo u všech
ostatních vakcín dohromady.“

Přestože zprávy VAERS nejsou nutně spojeny s očkovacím programem, počet záznamů je mnohem
vyšší než kdykoli předtím.

Staneková byla jmenována guvernérkou Kansasu Laurou Kellyovou v listopadu 2021 poté, co byl
odvolán předchozí ministr zdravotnictví. Senátor Steffen prosazoval ivermektin jako léčbu Covidu a
bojuje s federální vládou, která léčbu blokuje.

Steffen dělal se Stanekovou rozhovor pro veřejné školství v Kansasu. „Byli v této dočasné pozici,

https://cz24.news/americky-kansas-zakazuje-televizni-reklamy-na-smrtici-mrna-covid-injekce-pseudovakciny/
https://cz24.news/americky-kansas-zakazuje-televizni-reklamy-na-smrtici-mrna-covid-injekce-pseudovakciny/
https://cz24.news/americky-kansas-zakazuje-televizni-reklamy-na-smrtici-mrna-covid-injekce-pseudovakciny/
https://www.trialsitenews.com/a/kansas-bans-tv-ads-for-covid-vaccine-cf9f7b78
https://eu.cjonline.com/story/news/politics/2022/03/03/kansas-tv-ads-calling-covid-vaccines-safe-and-effective-pulled/9346720002/
https://eu.cjonline.com/story/news/politics/2022/03/03/kansas-tv-ads-calling-covid-vaccines-safe-and-effective-pulled/9346720002/


zatímco případy raketově stoupaly. Udělali jste něco, abyste lidem pomohli pochopit, jaké jsou jejich
možnosti včasné léčby… vzdělávání, nějaká veřejná oznámení týkající se včasné léčby?“

Staneková uvedla, že postupovala podle pokynů Centra pro kontrolu nemocí (CDC) a Americké
lékařské asociace (AMA). Steffenova odpověď byla:

„Souhlasíte s konceptem, že jednotlivec musí být obětován pro dobro společnosti? Stejně jako jste
tak tvrdě tlačili na vakcíny? Věděli jste, že lidem bude ubližováno, věděli jste to, a přesto jsme o tom
neslyšeli.“ Staneková řekla, že lidé by si měli přečíst publikace CDC o vakcínách a promluvit si se
svými lékaři. Steffen již dříve obhajoval alternativní léčbu viru Covid-19. V tomto případě dal státní
senátor svůj postoj jasně najevo.

Kansas a Florida jsou první státy USA, které chtějí chránit své obyvatelstvo před vakcínami
COVID-19. Nepochybně budou brzy následovat oznámení některých dalších států.
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